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Commissie Grondgebied vergadering 24 juni, agendapunt 6
jaarverslag OD lJmond 2021, m.b.t. klachten en circuit.

Verzonden

Bijlage(n)

Geachte leden van de gemeenteraad,

In de vergadering van de commissie grondgebied van24 junijl. heeft de heer Faber, van de fractie

Groen Links een vraag gesteld aan wethouder Wijkhuisen. Met deze brief beantwoorden wij deze

vra9en.

Vraag betreffende agendapunt 6 van de heer Faber, Groen Links:

In het jaaruerslag 2020 wordt aangegeven dat de ODII 944 meldingen/klachten over het circuit

Zandvoort heeft ontvangen en dat hiervan 245 meldingen/klachten uit Bloemendaal komen. De vraag

is wat is er met de klachten/meldingen gebeurd? Is hìer een analyse van gemaakt? En wat komt
hieruit?

Antwoord:

Afgelopen jaar ontving Omgevingsdienst lJmond 944 geluidmeldingen over Circuit
Zandvoort.
Van deze 944 meldingen over geluidoverlast, werden er in totaal 232 ingediend naar aanleiding van

een zogenaamde UBO-dag. Een dag waarop de geluidvoorschriften ruimer zijn dan normaal. De 944
meldingen waren afkomstig van 264 unieke adressen. Tien melders waren samen goed voor 360lo vân

de meldingen. In totaal 245 meldingen van de944 waren afkomstig uit Bloemendaal.

Gircuit ZandvooÊ heeft in 2O2O geen enkele keer de geluidnormen overcchreden.
Hoewel Circuit Zandvoort daarmee voldeed aan de voorschriften uit de vergunning, kunnen

omwonenden wel overlast ervaren en een melding indienen. Al deze meldingen worden behandeld door
Omgevingsdienst lJmond, die daarvoor gebruik maakt van gegevens van het vaste meetpunt op het
circuit en het meetnet daaromheen, alsook incidentele handmatige metingen naar onder meer
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tonaliteit. Mocht het Circuit Zandvooft tijdens activiteiten de geluidvoorschriften overschrijden, dan
informeert Omgevingsdienst lJmond ook de inwoners die een melding indienden.

Afgelopen vier jaar steeg het aantal meldingen over geluidoverlast door het Circuit.
Deze toename gaat van 159 meldingen in 2018, naar 474 meldingen in 219 naar 944 meldingen in

2020. Ook het aantal meldingen vanuit Bloemendaal is toegenomen. Wij constateren een stijging van

het aantal meldingen sinds de bekendmaking dat de Formule 1 terugkeert naar Zandvoort. Daarmee

heeft het circuit en de activiteiten die daar plaatsvinden extra aandacht gekregen. Ook constateren wij
dat, mede door de inzet (en de groeiende bekendheid) van het platform'Rust bij de kust', het aantal
meldingen is gestegen. Andere oorzaken kunnen de windrichting en Covid-19 zijn. De meest
voorkomende windrichting in Nederland is Zuid-West en daarmee de richting waarin Bloemendaal ligt
vanaf het circuit. Daarnaast waren mensen in verband met de pandemie vaker (overdag) thuis. Men is

zich dan meer bewust van de aanwezige geluiden overdag. In heel Nederland is een trend terug te zien
van een toegenomen aantal meldingen/klachten ten opzichte van vorig jaar.

De ingediende meldingen zijn een terugkerend agendapunt binnen de klankbordgroep.
Aan deze klankbordgroep nemen inwoners, ondernemers, gemeente Zandvoort, Circuit Zandvoort en

belanghebbenden deel.

Met vriendelijke groet,

rgemeester en wethouders van Bloemendaal,
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